



Nederlandse Toeristen Kampeer Club

Notulen Najaarsledenvergadering 2024 afdeling Baronie en Kempen

Zaterdag 12 oktober 2024, 16:00 uur, De Smagten in Bladel

Aanwezig zijn 21 afdelingsleden:

Sirtjo Blaakmeer	Gerard Huisman	Marianne Plasmans
Renée Dommerholt	Ellen van der Lubbe	Frank Rodrigues de Miranda
Patrick van Gompel	Bregiete Luinge	Willy Schoneveld
Martha Hehakaya	Sjaak Maalman	Janneke van Splunter
Klaas Hilhorst	Karel van Melsen	Kees van Wijck
Wim Holdrinet	Hendrik Melsens	André de With
René van Hoppe	Ineke Padmos	Tonie Woudenberg

en 4 leden van andere afdelingen:

Ton Egberink (Zeeland)	Mark Roest (HB)
Riet de Haes (-)	Jacqueline v. Schaik (Kennemerland)

Afwezig met kennisgeving:

Jeroen van Bodegom	Jenny Hoftijzer	Miny Pettinga
Daan van Bree	Mirjam Maalman	
Madeleine v.d. Weijdeven	Jan Pettinga	

1. Opening en welkom

René opent de vergadering en heet iedereen welkom. Hij merkt op het jammer te vinden dat er weinig andere leden op de vergadering afkomen. Hopelijk gaat dat veranderen.

Iedereen heeft de agenda ontvangen.

De presentielijst NLV gaat rond.

René dankt Wim voor het notuleren.

2. Mededelingen

René licht de volgende punten toe:

- Vinden van vrijwilligers is punt van zorg. Vandaar in de uitnodiging de vraag om eens na te denken of je iets zou kunnen betekenen voor de afdeling, zoals bestuur, clubraad, kascontrolecommissie of reilen en zeilen op terrein goed geregeld te houden. Dit komt later in de vergadering aan bod.
- Tijdens de besturendag is er gepraat over het herzien van de verenigingsstructuur in hoofdlijnen als vervolg op de clubraad XL in 2023. Wordt vervolgd bij punt 10. Verder is gemeld dat de ledenadministratie overgaat van accountview naar Benster. Accountview stopt en Benster is een veel geschiktere en goedkopere alternatief. Ieder lid krijgt vanaf dan een persoonlijk account en factuur.
- Binnen het hoofdbestuur zijn dit jaar Theo, Willem, Pien en Nelleke afgetreden. Volgend jaar treden Jan en Mark af. Er lopen inmiddels leden mee met de ambitie om HB lid te worden en zij kunnen mogelijk gekozen worden bij de komende ALV, Paul Kuin (voorzitter), Peter Stam (2^e penningmeester) en Wypke Kremer (juridisch).

- d. Een nieuwe website is onderweg gericht op gebruik met een smartphone.
- e. Belang van invullen werk/kluslijsten op individueel niveau vanwege verzekering van vrijwilligers en het is fiscaal interessant. Komend jaar lijsten opstellen bijvoorbeeld betreffende het huttenbouwweekend. Karel noemt dat het niet nodig zou zijn voor verzekering en mogelijk problemen geeft voor mensen met een uitkering. Volgens hem zou aanmelden in KAREN voldoende zijn. Mark noemt dat Wet op privacy een landelijk vraagpunt is en zal worden voorgelegd aan de medewerker juridisch. Diverse leden vragen hoe je dan aan kunt geven dat je taken hebt gedaan voor de club. René geeft aan dat je zelf als lid kunt kiezen of je je naam op de lijst zet.
- f. Jaarverslag is gepubliceerd op B&K deel website achter de inlog.

Ingekomen stukken

10/10 (do): Publicatie door HB/CR van 2 voorstellen: honden en dubbele functies.

3. Notulen VLV d.d. 2 maart 2024

René vraagt of leden de notulen hebben gelezen. Er komt geen respons op. De notulen worden vervolgens zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd.

4. Rapportages afdelingsbestuur (op B&K deel website achter inlog)

a. Afdelingsjaarverslag 2023-2024

- Penningmeester (Daan van Bree) is door persoonlijke omstandigheden uitgevallen in juli. TC (Jeroen van Bodegom) stelt zich door persoonlijke omstandigheden dit jaar niet verkiesbaar.
- Algemeen doel bestuur B&K is een goed clubleven en goede kampeerbaarheid.
- Afdeling B&K telt met 32 nieuwe leden 480 leden. 4% van totaal NTKC. Er waren 1.900 overnachtingen, een stijgende lijn, ca. 70% in tent en 30% in caravan. Karel merkt op dat de statistieken van overnachtingen niet kloppen. Janneke vult aan dat KAREN vaak onterecht caravanovernachtingen registreert bij mensen met caravanrechten, omdat default het schuifje op “kampeert met caravan” staat en dat niet aangepast wordt, omdat de kosten gelijk zijn. Voor de statistieken een zorgpunt. Dit is iets wat kan meegenomen in een volgende update van KAREN.
- Daan is afgetreden en is niet herkiesbaar. Komend jaar (2025) is René aftredend en statutair herkiesbaar. Het jaar daarna (2026) is Ton aftredend en statutair herkiesbaar.
- Gastank is weer gevuld. Laatste vulling was in mei 2016. In 2026 wordt de tank vervangen door een nieuwe. Karel merkt op dat er tussendoor nog een vulling is geweest en verwijst naar de map. René geeft aan dat dit de laatste factuur is die hij heeft kunnen vinden.
- Legionellakeuring vond plaats in maart 2024 met als resultaat: in orde.
- Een nieuw beheerplan wordt opgesteld.
- MIFI router is geplaatst voor betere internetverbinding voor KAREN. Ton vraagt om een handleiding hiervoor. René merkt op dat deze al in de kampkoffer zit.
- Afsluitbare houten kast geplaatst voor kampkoffer, KAREN, Mifi-router en diverse sleutels, want KAREN is eerder verdwenen. De oplaadpunten voor kleine elektra in het poetshok zijn wat verplaatst.

- Houthok is gevuld en beveiligd. De beveiliging is om oneigenlijk gebruik tegen te gaan. Er zijn 3 hokken: droog stookbaar, een jaar drogen en twee jaar drogen. Naar aanleiding daarvan vindt discussie plaats over beheer houthok. Gepleit wordt voor een reservesleutel door ?. Gepleit wordt ook voor zuiniger stoken, o.a. Ton en Tonie geven aan in een metalen schaal. Janneke merkt op dat je dan geen warme voeten krijgt. Daarnaast geven Janneke en Tonie aan dat ze niet meer komen als ze niet kunnen stoken. René merkt op dat we een kampeerclub zijn en kunnen stoken is een plus. Daarnaast groeien de bomen langzaam op het terrein en moeten we zuinig zijn. Mark geeft aan dat stoken geen recht is. Patrick merkt op dat er meer bewustwording mag komen met betrekking tot stoken.

René stelt voor een maximum van één kruiwagen brandhout per dag aan te houden en na enige tijd te evalueren hoe dat gaat. De kampmeester beheert de sleutel en stoken moet ook in overleg gaan met de kampmeester. Hendrik geeft aan dat tijdens het Enig event een kruiwagen ruim voldoende was om van vier uur 's middags tot elf uur 's avonds te koken en warm te blijven. René geeft aan dat we met 5 kuub in het hok er 50 van deze kruiwagens uit kunnen halen en dat moet meer dan voldoende zijn om zeker tot in het voorjaar te kunnen stoken. Riet vraagt of de instructie voor zuinig stoken ook op het houthok geplaatst kan worden. Ton merkt op dat een instructie ook in een frame op de wc-deur kan. In Hazerswoude is nat stookhout beschikbaar om op te halen.

- Er zijn diverse events geweest, te weten het Nieuwjaarskamp, het huttenbouw weekend, het gezamenlijk clubevent met Hazerswoude voor droog stookhout en koken op houtvuur met Enig.

b. Financieel verslag

Er was € 3.200 aan budget begroot. Er is een tekort van € 400 door extra kosten voor grasmaaien (overstap naar Aspen als brandstof met 100x minder uitstoot), door hogere reiskosten vanwege een ver weg wonend bestuurslid en door extra kosten vanwege beveiligen van het houthok. De vergadering heeft geen op- of aanmerkingen bij het financieel verslag en keurt deze goed.

c. Verslag van de kascontrolecommissie (KCC)

De KCC heeft het verslag van de penningmeester gecontroleerd. Willy deelt mee namens de KCC dat ze de stukken niet voldoende gespecificeerd vonden. Mirjam haar deel zag er keurig uit, maar de penningmeester van Schaijk heeft niet alle stukken aangeleverd, ondanks René zijn verzoeken. Karel vraagt wat we met Schaijk van doen hebben en of we bij hen op de begroting staan. Ton vraagt wat we met de penningmeester van Schaijk te maken hebben. René legt uit dat Jan Kuiper op de afgelopen ALV heeft aangegeven dat we een terreincommissie zouden vormen, waarbij we onder afdeling Nijmegen zouden gaan vallen. Met de uitval van Daan was het een logische stap om de penningmeester van Schaik hiervoor te benaderen.

De vergadering is akkoord met verlening van decharge aan het afdelingsbestuur. René bedankt de KCC.

PM (post meeting note): penningmeester HB heeft de ontbrekende stukken aangeleverd.

5. Begroting 2024

René geeft aan dat hij in goede samenwerking met de penningmeester van Schaijk de begroting heeft opgezet. Hij vraagt wie de begroting bekeken heeft. Klaas geeft aan deze gezien te hebben en complimenteert René met de uitstekend uitziende begroting.

Verder geen op- of aanmerkingen en de vergadering keurt daarop de begroting goed.

6. Verkiezing bestuursleden

Jenny Hoftijzer is voorgedragen als afdelingsbestuurslid in de rol van secretaris. Jenny wil energiek en enthousiast aan de slag. Ze is er vandaag niet bij vanwege al geplande afspraken, maar voor komend jaar staan alle data in haar agenda. René geeft aan dat bij een voordracht je alleen kunt tegenstemmen met 2/3 van de stemmen, maar hij stelt voor om te applaudisseren om haar van harte welkom te heten als nieuw bestuurslid. De overgrote meerderheid van de vergadering beaamt dit met een warm applaus.

René geeft aan dat hij in de uitnodigingsmail leden gevraagd heeft om na te denken over een functie van terreincommissaris of penningmeester en dat zich niemand gemeld heeft. Hij merkt op dat hij dat ook niet anders verwacht had, maar desondanks toch gevraagd heeft. Hij geeft aan dat de functie van van terreincommissaris uit een of meerdere personen kan bestaan: groen en/of gebouw. Niemand werpt zich op.

7. Verkiezing kascontrolecommissie KCC

René legt kort uit wat de taak van de KCC inhoudt en vraagt de vergadering wie dat wil doen. Willy stelt zich beschikbaar om het nog een jaar doen. Janneke geeft aan dat het niet mag, omdat Willy het al 3 jaar heeft gedaan en dat dit het maximum aantal jaren is. René geeft aan dat dit niet zo in de reglementen staat, maar Janneke geeft aan van wel. Meerdere leden vragen of Mirjam dit wil doen, maar René meldt dat Mirjam niet beschikbaar is. Kees vraagt aan Sjaak (de man van Mirjam) of Mirjam dit kan doen, maar Sjaak geeft aan dat hij daar niet over gaat.

René vraagt dan aan de vergadering voor twee nieuwe KCC leden. Het blijft langere tijd stil. René legt uit dat het slechts om een paar uurtjes gaat op een avond of weekend in de eerste helft van oktober in de omgeving van Best. Willy merkt op dat het een gezellige avond was met koffie en iets lekkers en je tussendoor de boekhouding bekijkt. Het blijft weer stil en René vraagt “en wat nu?” Uiteindelijk werpen Patrick en Ellen zich op als KCC 2024-2025 met Ineke als reserve.

PM: Artikel C.4.7. (reglementen) schrijft niets voor over een maximum aantal jaren. Willy had herkozen kunnen worden, waardoor een warme overdracht mogelijk was.

8. Activiteitenagenda 2024 – 2025

- 2 november 2024: **Werkdag**
- 11 – 12 januari 2025: **Nieuwjaarskamp**
 - Oliebollen/eten: Janneke, Renée, Kees, Ton.
 - Glühwein: Frank, Bregiete.
 - Wandeling zondag: Frank
- Eind februari: **Zaagweekend**
- 8 maart 2025: **VLV en werkdag**
- 5 – 6 april 2025: **Werkweekend**
- 7 – 8 juni 2025: **Huttenbouwweekend** (Pinksteren)

René geeft aan dat het waarschijnlijk de 30^e editie is, waarop Frank enthousiast roept “jubileum”. René noemt dat er inderdaad een thema nodig is. Riet roept “feest”. Janneke geeft aan dat kinderen daar niks mee kunnen. Riet geeft aan dat kinderen juist er heel creatief mee kunnen zijn. René geeft aan dat hij het in zal brengen bij de jury en zij bepalen het thema. René vraagt om vrijwilligers om mee te helpen.

- Schildjes voorbereiden: André, Bregiete, Riet, Frank, Marianne, Hendrik, René.
- Begeleiding weekend: André, Patrick, Hendrik.

René geeft aan dat er meer mensen nodig zijn voor het huttenbouwweekend. Renée geeft als tip om tegen die tijd een oproep te plaatsen in een nieuwsbrief en dat er zeker mensen op af zullen komen om te helpen.

- 11 – 12 oktober 2025: **NLV en werkweekend**
- 1 november 2025: **Werkdag**
- n.t.b. **ENIG en Baronie en Kempen**

9. Verkiezing 3e clubraadslid en reserve lid

René vraagt de vergadering wie er mee wil gaan als 3^e clubraadslid. Daarop blijft het stil. Vervolgens vraagt René wie weet waar de aanstaande clubraad over gaat. De leden in de vergadering geven aan dit niet te weten.

Daarop besluit René eerst punt 10 te behandelen en daarna punt 9 te doen.

10. Voorbereiding Clubraad op 23 november 2024

a. Status honden op NTKC terrein

René licht het voorstel van de afdeling Nijmegen kort toe.

Vraag a1:

Vinden jullie dat er ook een overnachtingstarief voor honden moet worden ingevoerd?

Deze vraag roept veel discussie op, maar René kapt deze af met de opmerking dat we als afdeling geen oplossing hoeven te verzinnen en brengt de vraag opnieuw in stemming.

Ja: 1

Nee: 24

Vraag a2:

Vinden jullie dat er, naast het hanteren van een overnachtingstarief, een maximum aantal huisdieren per kampeereenheid gebruik mag maken van het terrein?

Janneke merkt op dat het om de overlast gaat en dat één hond meer overlast kan geven dan een groep honden.

Ja: 0

Nee: 25

b. Voorstel tijdelijke ontheffing voor dubbelfuncties

Eerst licht René kort toe waar het over gaat en Mark vult hierop aan. De aanleiding is het herzien van de verenigingsstructuur in hoofdlijnen als vervolg op de clubraad XL 2023. René geeft aan nog wat vragen aan de vergadering te willen stellen alvorens naar de stemming van het voorstel toe te gaan. Hij stelt de volgende vragen:

Verbondenheid

Vraag b1:

Voel je je verbonden met 'De Smagten' of met 'Baronie en Kempen'?

Antwoord:

De leden geven aan de vraag verwarrend te vinden, want ze geven aan dat dit één is. René vult aan waar het gaat over terrein of afdeling. Daarop geven de meeste leden aan dat ze zich vooral verbonden voelen met 'De Smagten'. Ze geven daarbij aan dat ze zich verbonden voelen met de mensen die op het terrein komen en de natuur van het terrein.

Coördinerende rol

Vraag b2:

Stel je eens voor dat je zin en tijd hebt om een coördinerende rol op je te nemen voor een NTKC-terrein en je kunt dit kiezen in de vorm van een vastomlijnde taak binnen een terreincommissie of in de vorm van een vastomlijnde functie binnen een afdeling/terreinbestuur.

René stelt deze vraag opnieuw. Hij merkt op dat hij beseft dat het een lange vraag is.

Op de vraag ontstaat veel discussie. René onderbreekt dit, want er hoorde nog wat bij: *Wat je ook kiest, je blijft vrij van elke juridische bestuursaansprakelijkheid. Waar zou je dan voor kiezen?*

Leden merken op dat het dan niet uitmaakt of je dan een taak hebt of in het bestuur zit. Karel merkt op dat je als afdelingsbestuur wel aansprakelijk bent. René merkt op dat alleen het hoofdbestuur juridisch aansprakelijk gesteld kan worden. Karel haalt op zijn telefoon een artikel aan dat het bestuur wel degelijk aansprakelijk gesteld kan worden. Mark merkt op dat als we de juridische medewerker vragen dat het waarschijnlijk meer is zoals René zegt. Mark geeft aan het mee te nemen naar het HB.

René stelt de complete vraag opnieuw aan de vergadering.

Antwoord:

16 leden hebben voorkeur voor vastomlijnde taak binnen een terreincommissie:

- (Voelt als) minder verantwoordelijkheid.
- Vanwege beschikbare tijd.
- Coördinerende aspecten niet aan de orde.

Janneke merkt op dat er altijd afstemming tussen mensen nodig zal blijven.

Vraag b3:

Wat houdt jou tegen om een vastomlijnde taak op je te nemen in een terreincommissie, in een paar woorden?

Antwoorden:

- Te grote afstand van huis.
- Beperkt beschikbare tijd ivm andere activiteiten.
- Onvoldoende flexibiliteit als het op werkdag/weekend moet.
- Toegang tot beschikbaar gereedschap.
- Als het in eigen tijd kan dan makkelijker.
- Coördinator nodig om te weten wat nodig is.

Vraag b4:

Wat houdt jou tegen om een vastomlijnde functie op je te nemen in een afdeling/terreinbestuur in een paar woorden?

Antwoorden:

- Te veel verantwoordelijkheid.
- Been there, done that.
- Al te vaak gedaan.
- Het vergaderen.

Een aantal zaken die uit de discussie naar voren kwamen zijn de volgende:

Tonie merkt op dat het tien jaar geleden ook al eens geprobeerd is en dat hij een terreincommissie wel ziet zitten. Andere leden zien het ook wel zitten. Mark geeft aan dat het terrein centraal staat en er dan minder vergaderd kan worden. De voorjaar ledenvergadering kan vervallen. Karel geeft aan dat het bestuur de kwaliteit van het terrein bewaakt. Janneke geeft aan dat er altijd iets gecoördineerd moet worden, dus in de praktijk is er geen verschil, alleen de vergadering komt te vervallen. Janneke vraagt hoe dan de democratie van de club gewaarborgd blijft. René merkt op dat er iemand de declaraties moet afhandelen, en iemand afspraken moet vastleggen en iemand knopen zal moeten doorhakken en dat lijkt toch veel op bestuurstaken. Janneke merkt op dat voor coördinatie toch één of twee personen nodig zijn. Kees wijst op het gevaar dat met een of twee personen dat die zichzelf gaan geloven dat het goed gaat en dat dit niet wenselijk is.

Vervolg op voorstel tijdelijke ontheffing voor dubbelfuncties

Het HB vraagt tijdelijke ontheffing voor de artikelen die bestuurlijke dubbelfuncties verbiedt binnen afdelingsbestuur en hoofdbestuur in kader van de ontwikkeling van de nieuwe clubstructuur.

Het uitgangspunt van het HB is dat het terrein centraal staat. Verder is vermeld:

In het kader van de ontwikkeling van de nieuwe clubstructuur kan het voorkomen dat tijdelijk dubbelfuncties noodzakelijk zijn. Dit geldt totdat de statuten en reglementen zijn aangepast aan de nieuwe structuur.

Het hoofdbestuur ziet erop toe dat:

- *het toestaan van deze dubbelfuncties geen financieel risico met zich meebrengt.*
- *bij stemmingen rekening wordt gehouden met eventuele tegengestelde belangen.*
- *de dubbelfuncties op de website worden gepubliceerd*

Janneke pleit voor goede voorwaarden zoals een tijdelijkheid in een gespecificeerde tijd met evaluatie nadien. In het verleden van de club zijn vaker voorstellen op deze manier ingediend en gebleven. René vult aan dat zoals het nu is omschreven het theoretisch oneindig lang kan duren, daarom is een periode van 2 tot 3 jaar te overzien. Karel noemt dat de statuten ervoor gezorgd hebben dat onze vereniging al meer dan honderd jaar de tijd heeft kunnen doorstaan en ze daarom te respecteren en niet zomaar te wijzigen. Hij noemt ook dat de verwevenheid van bestuursfuncties in het verleden altijd als ongewenst werd geacht.

Voor: 12

Tegen: 5 Vanwege geen duidelijk gespecificeerde looptijd en evaluatiemoment.

René deelt nog het volgende om in te brengen in de clubraad, betreffende een nieuwe structuur: de afdelingen herindelen op terreinniveau. HB kan dat volgens hem zonder statutaire of reglementaire aanpassing doen, omdat ze de grenzen van de afdelingen mogen bepalen en in die zin mogen herindelen. Afdelingen worden dan terreinen en kan er ervaren worden hoe het in de praktijk werkt.

9. Vervolg verkiezing 3e clubraadslid en reserve lid

Met opnieuw de vraag van René wie er als 3^e lid mee wil gaan blijft het wederom stil. Willy werpt zich op met de opmerking, dan doe ik het nog wel een keer, ook al is het lang geleden. De vergadering stemt in met Willy als 3^e lid. Dan vraagt René wie als reserve lid mee wil gaan. Klaas meldt zich en de vergadering stemt daarmee in. René noemt dat dan naar de clubraad gaan: René als voorzitter, Jenny als secretaris en Willy als 3^e lid met Klaas als reserve lid.

Janneke geeft aan dat ze vindt dat Jenny de afdeling niet kan vertegenwoordigen, want ze heeft de discussie gemist en stelt bestuurslid Ton voor als afgevaardigde. Janneke en René hebben dan discussie over de reglementen. René vraagt aan de vergadering of ze instemmen dat Ton meegaat. De vergadering stemt hiermee in.

PM: Artikel C.3.2. (reglement) schrijft de afvaardiging helder voor. Secretaris gaat mee.

11. Rondvraag

- Tonie stelt voor om het afdak te vergroten voor de picknicktafel en droog te kunnen inschrijven bij regen.
- Patrick vraagt om het maken van speelplek te overwegen, zodat kinderen elkaar gemakkelijker kunnen ontmoeten.
- Een lid stelt een app groep voor het terrein voor. Er wordt gemeld dat er al een app groep grijs en een app groep groen bestaan.
- Mark stelt voor om na te denken over het overstappen op elektrische grasmaaiers.
- René bedankt zijn vrouw Bregiete voor haar ondersteuning waardoor hij dit allemaal kan doen voor de club.

12. Sluiting

René sluit de vergadering.